

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum	2017-08-07
Plats:	Orrliden
Närvarande	Alf Svensson Olle Nilsson Michael Petersson Maria Larsson Tomas Ericsson Nina Lindström
Ej närvarande:	Fredrik Haag Ulrika Kårefjärd

1. Mötets öppnande

Alf förklarar mötet öppnat.

2. Dagordning

Dagordningen godkändes.

3. Föregående protokoll

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.
Två punkter kvarstår dock – Tomas ska kontakta skolan med anledning av deras nyttjande av Orrliden samt att Alf och Olle ska prata med herrlaget om avgifterna.

4. Ordförandens punkt

a) *Mötet med kommunen*
Ännu inget nytt från kommunen.

b) *Ungdomsgård*
Inget nytt att rapportera.

Alf har varit på ordförandeträff, 15/6 på Gröndal, tillsammans med EIS.
Träffen var mer en presentation av några föreningar än ett arbetsmöte.

5. Konsulentens rapport

a) Underhåll klubbhus, åtgärdslistan

Åtgärd	Åtgärdas av	Klart år
Dränering av C-plan		
Sopsortering? Soprum?	EEM	
Lyse på parkeringen		
Fixa läckage mellan förråd och omklädningsrum på baksidan		
Måla nya gaveln + hela fasaden	Lars Andersson	2017
Sätta fast hängrännor som hänger	Olle Nilsson	
Underhåll gräsytor med gödning, luftning m.m.	Kommunen	Klart
Underhåll maskiner, inventarier m.m. = ny rutin = servicebok medskickas	Vaktmästaren	Klart
Underhåll målen. Nya hjul, nät m.m.		
Läs på garaget, "förstärkning" Larm?		2017 avvakta
Staket runt "innergården"		
Byta material i parkbänkar och bord ute	Tomas Ericsson	Halvfärdigt
Inköp linjeringsmaskin		
Läckande vattenpost	EEM	
Städa garaget + innergården på baksidan	Tomas, Tommy, Maria	2017 halvvägs
Plåtcontainer till förvaring – läggs i budget för 2017 (ca20tkr)	Tomas, Micke	2017
Dränering till 5-mannaplan		
Skåp med lånekläder		
Bron över bäcken på andra sidan är trasig och behöver lagas		
Göra stabilare ben till de skärmar som står som insynsskydd innanför dörrarna i 3'an och 4'an (eller sätta dit något annat)		

Övriga punkter från konsulenten:

- Vaktmästartjänsten – Jan-Ove jobbar höstsäsongen ut. Vi har även pratat med Robert från Jäder som är intresserad av att hjälpa till även här med våra ytor. Vi fortsätter hålla kontakt med honom inför nästa säsong.
- F03 har problem med en spelare som inte betalar sina avgifter, vare sig medlems/träningsavgift eller avgiften till den cup spelaren varit med på. Laget vill nu ha hjälp från föreningen på hur de ska agera.
- Fotbollsskolan hade 85 deltagare som togs om hand av nio ledare. En jobbig och intensiv vecka, men alltid lika roligt.

- Föreningsmässan sker senare i höst, 22-23/9, och vi kommer att delta i år också. Maria, Olle och Alf håller i vår monter.
- Maria kommer vara ledig måndag 14/8.
- Vi har ett sammandrag den 9/9 och Maria behöver hjälp med arrangemanget. Olle ställer upp.

6. Ekonomi

Vi gick igenom ekonomirapporten och la den sedan till handlingarna. Vi gjorde dock en notering om att konto 4020 blivit felaktigt bokförd i budget (70tkr istället för *minus* 70tkr), men att det beräknade resultatet på 6000kr kvarstår. Maria korrigerar.

a) Sponsring

Vi bjuder in Pasi till septembermötet istället.

7. Verksamhetsfrågor

a) Ungdom

Malin, P00, har mailat oss angående ersättning för deras nya tränare. Alf och Olle går ner i anslutning till någon av deras träningar och pratar med Malin och Lasse.

City har ryckt lite i våra P15-spelare och än så länge är det en spelare som är på väg dit.

b) Senior

Höstsäsongen drar igång denna vecka och vi har fortfarande ett gäng spelare som ännu inte betalt sina avgifter. De spelare som inte har betalt någon avgift kommer EJ kunna tas ut till match!

Olle och Alf ska träffa herrlaget och berätta om vikten av att betala sin avgifter samt tar med sig räkneexempel på dels vad det kostar att bedriva verksamheten för seniorfotboll för både träningar och matcher men även hur stor summa det rör sig om totalt på de som inte betalt sina avgifter.

c) Arrangemang

Årets arrangemang:

1. Valborg

Arrangemanget genomfört.

2. Midsommar

Arrangemanget gick bra och som vanligt gick alla lotter åt som smör i solsken.

3. Skogstorpsdagen

Kommer att gå av stapeln den 3 september då vi kommer att ha ett dubbelt sammandrag.

8. Skrivelser

Vi har fått en skrivelse från Sportlotteriet – Olle får titta igenom och se om det är något vi ska ta del av.

9. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

10. Nästa möte

Nästa möte är 7/9 kl 18:00 på Orrliden.

11. Mötets avslutning

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Alf Svensson